
 
 

 

 

 

 
 
MØTEREFERAT 

   Møte:   Kveldsmøte i Ungdomsrådet  

Møtedato:   25.september2024, kl. 17:00-19:00  

Sted:   SI adm. og møtelokaler, Furnesvegen 26, Brumunddal 

(glassinngang midt på bygget mot p-plassen) 

Servering:  Pizza fra Pizzabakeren (Gi beskjed om allergier!) 

 

Møtt:  
Medlemmer i Ungdomsrådet;  

Inga Skaaden, Synne Rognås Magnus Lang-Ree, og Helene Quist-Hanssen  

Koordinatorer for Ungdomsrådet: Christine Vagstad Johansen (referent) og 

Berit Gallefoss Denstad  

Fra Sykehuset Innlandet: Marthe Flugstad, Pernille Villekjær (BU SI) 

 
Fravær: Isabell B. Bekkevold, Emil Gunnerud Johansen, Storm Gunstad Lo 

 
  SAKSLISTE  
Saksnummer Tekst Ansvar 

44/24 
Innkalling og referat godkjent med kommentarer. 
 

Synne 

45/24 

Runden rundt bordet - nytt siden sist? 

- Berit: Ei ny jente som har meldt sin interesse for å delta i 

Ungdomsrådet. Hun heter Pia. Hun er fra Follebu og er 17 år. 

- Nytt medlem Helene som deltok på Teams i forrige møte er nå 

fysisk til stede og ønskes velkommen.  

Alle 

46/24 

Marthe har ordet: 

Fra Styremøte i SI, 23.09.24: 

- Arbeidet med ventelisteløftet har høy prioritet, og Sykehuset 

Innlandet har etablert egen prosjektorganisasjon som jobber med 

planlegging og fortløpende tiltak for å redusere 

ventetidene. Tiltakene forventes å få effekt på ventetiden i siste 

del av året. Styret støtter arbeidet og er opptatt av at de tiltakene 

som gjennomføres, skal gi vedvarende resultater.  

- Bemanningstallet er for høyt. Alle divisjoner og staber må bidra 

for å få tallet ned. 

- Så langt i år er SI 62,4 millioner kroner etter budsjett. 

- Vedr. Mjøssykehuset: En ser nå på en alternativ modell som 

både er fysisk mindre og gir reduserte kostnader. 

Fra møte i Brukerutvalget 16.09.24 

Marthe 
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- Dialogkonferanse med brukerorganisasjoner i Innlandet 

14.10.24. Ungdomsrådet og koordinatorer er hjertelig velkomne 

til å delta. Påmeldingsfrist er 8 oktober. Program vedlegges. 

- Pasientinformasjon. Gjennomgang av prosessen med å lage 

behandlingstekster. Målet er at pasientinformasjon skal være 

«lik for alle». 

- Ventetidsløftet. Utfordrende at mange pasienter ikke møter til 

time/operasjon. Brukerutvalget vil sammen med 

kommunikasjonsavdelingen lage en pressemelding på dette for å 

bevisstgjøre hvilke konsekvenser det får for pasienter som 

venter i køen. Møt opp eller meld fra i god tid dersom du er 

forhindret fra å møte slik at nestemann i køen kan få din plass. 

- Brystkreftdiagnostiseringen i Innlandet. Flest mulig funksjoner 

er samlet i Brystdiagnostisk senter på Hamar.  Brukerutvalget er 

positive til en slik samling slik at det blir minst mulig pendling 

mellom sykehusene for pasienten. 

- Regional handlingsplan for mangfold, likeverdige helsetjenester 

og migrasjonshelse i Helse Sør-Øst er ute på høring. 

Brukerutvalget er innstilt på å gi en tilbakemelding på planen. 

Frist er 18.10. Ungdomsrådet har mulighet til å gi innspill om de 

ønsker det.  

 

Vedtak:  

Ungdomsrådet takker for orienteringen, og tar kontakt om de ønsker 

å gi innspill til regional handlingsplan. 

47/24 

Evt. 
Pernille følger med på saken som ble lagt frem på sist møte om 
voksne som blir lagt inn på barneavdeling, og vil avvente 
hvordan det blir til vinteren. 
 
Informerer litt om hva vi i ungdomsrådet gjør og hva som skjer 
videre fremover. Informerer om helgesamling på Gjøvik i 2025.  
 

Alle 

 
48/24 

Workshop siste del av møte: 

Viktig å begynne å forberede en sak, selv om brukerutvalget ønsker 

å bruke mer tid på styremøte i sin sak. 

Forslag til sak? 

- Magnus opplevde en hendelse sist han var på sykehuset i 

Lillehammer at han måtte opp på habiliteringstjenesten for å 

veie seg, da de ikke hadde egnet vekt nede på sykehuset. 

- Drøfter om det er aktuelt å ta opp det med mobilforbud i skolen, 

men det ble mer eller mindre løst av seg selv. Ungdommene 

forteller at forbudet likevel håndteres ulikt rundt om de 

forskjellige skolene. Føler også at de ikke blir trodd om de sier 

at de må ha den grunnet spesielle forhold som bli innkalt til 

legen på kort tid o.l. 

- Pernille forteller om at en del har behandlingen sin gjennom 

telefonkonsultasjoner. 

- Pasientinformasjon til ungdom- hvilke kanaler brukes og bør 

brukes? Er informasjonen tilpasset ungdom? Er det noe bra 

Alle 
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informasjon som kan legges ut på nettsiden under 

Ungdomsrådet i SI? 

- Pernille: saken om likeverdige helsetjenester og migrasjon i 

Norge. Viktig også for ungdom? 

 

Ungdommene jobbet i 45 min i workshop. Den mest aktuelle saken 

for styret var forslaget fra Magnus. 

 

Neste møte: onsdag 30.oktober kl 17-20 (OBS!! utvider møte med 

en time og det vil være i SI sine lokaler på Moelv).  

 

Vi spør om Herman har muligheten til å vise oss tomta der hvor 

Mjøssykehuset er planlagt bygd (med forbehold om vær og føre). 

 


